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1. EOK ökosüsteemi strateegilise kokkulepe kinnitamine  

2. EOK 2025 tegevuskava kinnitamine 

3. Aasta sportlane statuudi muutmine 

4. Distsiplinaar- ja apellatsioonikomisjoni koosseisude kinnitamine  

5. EADSE  ja Aidu Veespordikeskuse nõukogu liikme muutmine  

6. Täiskogule kinnitamiseks minevate uute liikmete teemaline arutelu (otsused järgmisel koosolekul) 

7. EOK täitevkomitee liikmete kohtumised alaliitudega - staatus 

8. Järgmise koosoleku aja kokkuleppimine - ettepanek 13.05 kell 14:00 

 

1. EOK ökosüsteemi strateegilise kokkulepe kinnitamine 

 

Kristo Tohver tutvustas ette saadetud strateegilise kokkuleppe dokumenti.  

 

K.Koll – Kas strateegiline kokkulepe võiks olla dokument, mis kinnitatakse täiskogul, kuna see hõlmab 

kõiki EOK liikmeid? 

K.Kaljulaid: Tutvustame dokumenti põhjalikult Täiskogu koosolekul juunis. Saadame dokumendi ette 

tutvumiseks koos Täiskogu materjalidega.  

N.Inno: Mida on mõeldud noortele eraldi rahastusmudeli all? 

K. Tohver: Eesmärk luua noortele süsteem, kuidas jõuda esimese medalini. Kuidas toetada ja leida 

talente?  Süsteem ei ole veel loodud, eesmärk on leida süsteem, mis toetab keskkoolis õppivaid sportlasi.  

K.Koll: Luua eraldi programm, mis tunnustab sportlaskarjääri lõpetavaid sportlasi, aitab neil sujuvalt 

ühiskonda sulanduda ning rakendab nende teadmisi ja kogemusi noorte arendamisel – mis selle all on 

mõeldud? 

K.Kaljulaid: eesmärk on luua süsteem, kuidas toetada sportlasi, kes lõpetavad karjääri, hõlmab peamiselt 

A ja B kategooria sportlasi. 

Märkus: Dokument tuleb keeleliselt toimetada ja viia sisse parandused. 

 

OTSUSTATI ÜHEHÄÄLSELT: 

1.1.Kinnitada ühehäälselt EOK ökosüsteemi strateegiline kokkulepe. 



 

2. EOK 2025 tegevuskava kinnitamine 

 

Kristo Tohver tutvustas 2025. aasta EOK tegevusi, mis tulevad strateegilisest kokkuleppest. 

 

OTSUSTATI ÜHEHÄÄLSELT: 

2.1.Kinnitada ühehäälselt EOK 2025. aasta tegevuskava. 

 

3. Aasta sportlane statuudi muutmine 

 

Sportlaskomisjon on teinud ettepaneku muuta aasta sportlase valimise statuudis järgmiseid punkte: 

• Luua nii neiu kui noormehe Kristjan noorsportlase kategoorias 

• Tuua sisse noorsportlase kategoorias vanusepiirang kuni U20  

• Tuua sisse klausel, et aasta treeneril peab olema treenerikutse 

• Tuua sisse klausel, et alaliit peab oma esitatud sportlased panema paremusjärjestusse. 

 

Märkus: Noorsportlase vanusepiirang määrata sünniaastaga. 

 

OTSUSTATI ÜHEHÄÄLSELT: 

3.1. Kinnitada aasta sportlase statuut  

 

4. Distsiplinaar- ja apellatsioonikomisjoni koosseisude kinnitamine  

      

Dopinguvastane distsiplinaarkolleegium   

  Liige Määramine Tähtaeg  

Pikendus 

3 aastat  
1 Margus Mugu 14.05.2019 14.05.2025 28.04.2028  
2 Eveli Saue 14.05.2019 14.05.2025 28.04.2028  
3 Siim Schneider 14.05.2019 14.05.2025 28.04.2028  
4 Toomas Tõnise 14.05.2019 14.05.2025 28.04.2028  
5 Jarek Mäestu 14.05.2019 14.05.2025 28.04.2028  

      

Dopinguvastane appelatsioonikolleegium   

  Liige Määramine Tähtaeg  

Pikendus  

3 aastat  
1 Ramon Rask 14.05.2019 14.05.2025 28.04.2028  
2 Magnus Kirt 18.11.2024 14.05.2025        28.04.2028   

3 
Margus 

Viigimaa 14.05.2019 14.05.2025 28.04.2028  
4 Tiit Nuudi 14.05.2019 14.05.2025 28.04.2028  

      
OTSUSTATI ÜHEHÄÄLSELT: 

4.1. Pikendada kolleegiumite liikmete volitusi 3. aasta võrra. 

 

5. EADSE ja Aidu Veespordikeskuse nõukogu liikme muutmine 

 

Seoses kultuuriministeeriumi asekantsleri vahetumisega ning Siim Suklese sooviga lahkuda Aidu 

Veespordikeskuse nõukogust, tuleb teha muudatused EADSE ja Aidu Veespordikeskuse SA nõukogudes. 

 

Kultuurministeerium on teinud ettepaneku nimetada Tarvi Pürni asemel nõukokku alates 12.05.2025 

tähtajaga 5 aastat Raido Mitt. 

 



EADSE nõukogu 

    

  Liige Määramine Tähtaeg 5 a Tähtaeg 5 a 

1 Indrek Oro 06.09.2019 06.09.2024 20.09.2029 

2 Indrek Kangur 06.09.2019 06.09.2024 20.09.2029 

3 Tarvi Pürn 06.09.2019 06.09.2024 20.09.2029 

4 Kristjan Port 06.09.2019 06.09.2024 20.09.2029 

5 Krista Kruuv-Käo 06.09.2019 06.09.2024 20.09.2029 

6 Raivo Küüt 06.09.2019 06.09.2024 20.09.2029 

 

Kersti Kaljulaid: Teen ettepaneku valida Aidu Veespordikeskuse nõukokku EOK poolt Gerd Kanter. 

 

Kristo Tohver: Eesti Olümpiakomitee on üks asutajatest Maaspordikeskuse SA-l. Teised asutajad on 

otsustanud SA sulgeda. 

 

OTSUSTATI ÜHEHÄÄLSELT (otsustamisel ei osalenud Gerd Kanter): 

5.1. arvata EADSE nõukogust välja kultuuriministeeriumi esindaja Tarvi Pürn  ja nimetada  asemele alates 

12.05.2025 kultuuriministeeriumi esindajana Raido Mitt (39103116524) tähtajaga 5. aastat. 

 

5.2. määrata EOK poolt Aidu Veespordikeskusesse nõukogu liikmeks Siim Suklese asemel asepresidendi 

Gerd Kanteri. 

 

5.3. anda nõusolek Maaspordikeskuse SA likvideerimiseks. 

 

6. EOK liikmeks võtmise kriteeriumite arutelu 

 

K.Tohver: Selle päevakorra punkti eesmärk on anda ülevaade olukorrast ning arutleda võimalike edasiste 

sammude osas nii 2025 täiskogu kui 2026 võimaliku põhikirja / vastuvõtu korra muutmiste puhul.  

  

EOK liikmetaotlused  

1. Eesti Kardiliit  

a. Soovivad spordiühendusena  

b. Taotlust veel ei ole, esialgu infopäring  

c. 10 liiget, neist 7 spordiklubid, 4 probleeme andmete esitamisega  

d. Kokku 32 kardispordi harrastajat  

  

2. Eesti Rahvuslike Maadlusviiside Liit  

a. Taotlust veel ei ole, esialgu infopäring  

b. 14.03.25 said Maailma Etnospordi Konföderatsiooni (WEC) vaatlejaliikmeks ehk ei ole veel 

rahvusvahelise organisatsiooni täisliige  

c. Ühendab 7 spordiklubi  

  

3. Eesti Takistuskrossi Liit  

a. Taotlus 21.01.2025 seisuga  

b. 5 spordiklubi, 122 harrastajat, aga kõik harrastajad koondatud teistelt spordialadelt – kergejõustik, 

orienteerumine, triatlon jne  

c. Tänase seisuga ei ole spordiala ametlikult tunnustatud  

  

4. Eesti Padeli Liit  

a. Taotlust veel ei ole, on kirjavahetus antud teemal  



b. 7 klubi, korralik padeli harrastajate arv  

  

5. Eesti Tantsuspordi Ühendus  

a. Ametlik taotlus on esitatud  

b. On rahvusvahelise organisatsiooni ainuesindaja Eestis  

c. Vastab kõikidele täna kehtivatele nõuetele  

d. Probleemne on tänane põhikiri, mis on oma olemuselt ebademokraatlik  

  

6. Eesti Pickleball Liit  

a. Taotlust ei ole, on kirjavahetus  

b. On rahvusvahelise organisatsiooni liige   

c. On korraldanud EMV 2023, 2024  

  

OTSUSTATI ÜHEHÄÄLSELT: 

6.1. Arutada järgmisel koosolekul Eesti Tantsuspordi Liidu ja Eesti Padeli Liidu liikmeks võtmise 

võimalusi ning töötada välja uuendatud EOK liikmeks võtmise kriteeriumid. 

 

7. EOK täitevkomitee liikmete kohtumised alaliitudega – staatus 

 

Kristo Tohver tegi ülevaate palju Täitevkomitee liikmeid on juba oma kureeritavate alaliitudega kohtunud 

ja palus kohtumiste tulemusel tekkinud ankeedid laadida ülesse selleks mõeldud keskkonda või saata 

EOK-sse. Keskkonna link on Täitevkomiteele saadetud. 

 

8. Järgmise koosoleku aja kokkuleppimine - ettepanek 13.05 kell 14:00 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/    /allkirjastatud digitaalselt/ 

Protokollija: Jaanika Eilat    Koosoleku juhataja: Kersti Kaljulaid 


